
Sammanfattning styrelsemöte den 11 oktober, 2018

 Påmindes om att alla träffar och möten som har minst tre deltagare ska 

rapporteras till kassören. Utifrån detta söker vi kommunalt bidrag med 30 
kronor/gång.

 Deltagare utsägs till distriktets kommande inspirationsdagar. KPR, folkhälsa, 

Miriam, samverkansområdesträff, trafik och ordförandekonferens. 

 De resor som vi anordnar ska skickas till distriktets webbansvarige Stig 

Fransson. På så sätt kan medlemmar från andra föreningar delta i våra resor.

 BRÅ-möte sammanfattning finns på hemsidan.

 Föreningens ekonomi är god och budgeten hålls.

 Kommande månadsträff har tema folkhälsa. Ellen och hennes medhjälpare 

har läget under kontroll!

 Rapport från programgruppens senaste möte.

 Karin Örjes, avdelningschef vid Studieförbundet Vuxenskolan hade bjudits in

till mötet. Hon ska hjälpa oss att ta fram ett upplägg kring ”Att arbeta i 
styrelse”. Vi behöver öka våra kunskaper och kommer att gå igenom stadgar 
och föreningsguiden. 
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